



能源管理体系认证证书

证书编号: 00120En20189R0L/4403

兹证明

深圳村田科技有限公司

中国广东省深圳市坪山区龙田街道深圳市大工业区翠景路 15 号

统一社会信用代码/组织机构代码: 91440300774133341W

建立的能源管理体系符合标准:

ISO 50001:2018

RB/T101-2013;

通过认证范围如下:

电源组件、离子发生器、混合集成电路、封装基板产品、贴片式陶瓷电容的编带包装生产涉及的能源管理

(获证组织本年度产品单位产量综合能耗及能耗核算边界见标有相同证书注册号的证书附件, 证书附件是本证书组成部分)

首次发证日期: 2020年12月31日 本次发证日期: 2020年12月31日 有效期至: 2023年12月30日

在一个监督周期后, 本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登陆www.cqc.com.cn, 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C001-M

陆梅

Signed by: Lu Mei



中国质量认证中心

中国·北京·南四环西路188号9区 100070
<http://www.cqc.com.cn>



ENERGY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No.: 00120En20189R0L/4403

We hereby certify that

SHENZHEN MURATA TECHNOLOGY CO., LTD.

5 CUIJING ROAD, SHENZHEN GRAND INDUSTRIAL ZONE, LONGTIAN STREET, PINGSHAN DISTRICT,
SHENZHEN, GUANGDONG, 518118, CHINA

Unified Social Credit Code/ Organization Code certificate: 91440300774133341W

by reason of its
Energy Management System
has been awarded this certificate for compliance with the standard
ISO 50001:2018
RB/T101-2013;

The Energy Management System Applies in the following area:

Energy management involved in the manufacture of power supply modules, ionizers, hybrid integrated circuits, package substrates, and taping of Chip Monolithic Ceramic Capacitors.

(The appendix with the same certificate number to this certificate is part of this certificate, referring the comprehensive energy consumption for unit output of product and energy consumption calculation boundary of the certified client within this year)

Certified since: December 31, 2020 Valid from: December 31, 2020 Valid until: December 30, 2023

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC.

Please access www.cqc.com.cn for checking validity of the certificate.

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn).



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C001-M

陆梅

Signed by: Lu Mei



CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

Section 9, No.188, Nansihuan(the South Fourth Ring Road) Xilu(West Road), Beijing 100070,China

<http://www.cqc.com.cn>